
Protokół nr 66/24 
z posiedzenia Komisji 

Infrastruktury i Gospodarki 
z dnia 17 stycznia 2024 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Franciszek Fróhlke - Przewodniczący Komisji 

2. Piotr Dobrzański - członek Komisji 

3. Andrzej Marach - członek Komisji (nieobecny) 

4. Jan Król - członek Komisji 

5. Krzysztof Wilgosiewicz - członek komisji (nieobecny) 

6. Krzysztof Szymanowicz - członek komisji 

Przewodniczący Komisji Franciszek Frohłke otworzył posiedzenie o godz. 10.00. 

Następnie dokonał sprawdzenia obecności, (załącznik nr 1 - lista obecności). 

Porządek obrad Komisji: 

1. Przyjęcie informacji Starosty Sępoleńskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa Porządku Publicznego. 

2. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2024. 

3. Sprawy wniesione. 

Ad.l. 

Kamila Jabłońska, Inspektor ds. Zarządzania Kryzysowego przedstawiła Informację 

Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa Porządku Publicznego, (załącznik nr 2). 

Inspektor poinformowała, że w roku 2023 Komisja zwołała swoje posiedzenie jeden raz. 

Podczas posiedzenia przedstawione zostały następujące Informacje: 

1. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu sępoleńskiego. 



2. Informacja o stanie bezpieczeństwa pożarowego na terenie powiatu sępoleńskiego. 

3. Informacja nt. zagrożenia występowania bakterii Legionella na terenie powiatu 

sępoleńskiego. 

Kamila Jabłońska poinformowała, że jeśli chodzi o działalność na przykład policji, to 

odnotowano spadek zatrzymanych osób po spożyciu alkoholu, mniejszą ilość 

wszczynania procedur niebieskiej karty czy też zdarzeń drogowych. Na terenie powiatu 

sępoleńskiego wystąpiła również bakteria legionella. Sanepid podjął działania w celu 

usunięcia tego skażenia. K. Jabłońska poinformowała, że bakteria pojawia się w ciepłej 

wodzie, głównie w miejscach, gdzie woda zalega. Doskonałym miejscem do namnażania 

się bakterii są baseny i jacuzzi. 

Krzysztof Szymanowicz odniósł się do kwestii związanej z nakładaniem przez policję 

wysokich mandatów kierowcom na ulicy Kościuszki w Sępólnie, w miejscu, gdzie 

budowane jest rondo. Jego zdaniem kary te są za wysokie, nieadekwatne do przewinień. 

Do tego dochodzi jeszcze wysoka ilość punktów karnych. Policja powinna wziąć pod 

uwagę, że przedłużające się roboty drogowe na tak ruchliwej drodze mogą znacznie 

utrudniać codzienne życie mieszkańcom. W takiej sytuacji bardziej adekwatne byłyby 

pouczenia. 

Przy okazji rozpatrywania tego punktu obrad, starosta Jarosław Tadych poinformował 

radnych, że do starostwa wpłynął wniosek z Komendy Powiatowej Policji w Sępólnie 

Kraj. z prośbą o pomoc w zakupie psa przeszkolonego w wykrywaniu narkotyków. 

Starosta poinformował, że wniosek ten przedstawi na najbliższym konwencie powiatu. 

J. Tadych stwierdził, że jego zdaniem wyszkolony w tym zakresie pies na pewno jest 

potrzebny. Zauważył, że duży problem z narkotykami występuje w powiatowych 

szkołach. 

Informacja Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa Porządku Publicznego została 

przyjęta przez członków Komisji. 



Ad.2. 

Przewodniczący Franciszek Frohlke przedstawił projekt planu pracy Komisji 

Infrastruktury i Gospodarki na 2024 rok. 

Członkowie Komisji zaakceptowali go jednomyślnie. Plan Pracy stanowi załącznik nr 3 

do protokołu. 

Ad.3. 

Brak spraw wniesionych. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie o godz. 11.00. 

Proto wała: 

uchna 

Prowadzący obrady 

Franciszek" Frohlke 


